



استمارة انسحاب الطالب للعام الدراسي 2023-2024 فقط

للآباء وأولياء الأمور والطلاب الذين يبلغون من العمر 18 عامًا أو أكبر:

بعض معلومات الطالب ، سوف نقوم بمشاركتها بما في ذلك صور طفلك ، دون موافقتك. إذا كنت قلقًا بشأن حماية خصوصية أحد طلاب المنطقة التعليمية لمدينة روتشستر ، فيرجى قراءة هذه الرسالة بعناية. **يجب عليك إكمال نموذج جديد للعام الدراسي 2023-2024.**

قد يطلب المجندون بالجيش الأمريكي والكيانات والوكالات أو الكيانات أو الأطراف الخارجية معلومات دليل حول الطلاب. تتضمن المعلومات التي قد تشاركها المنطقة التعليمية مع هذه المجموعات اسم الطالب وعنوانه ورقم هاتفه وتاريخ ومكان ميلاده ؛ مستوى الصف ؛ حالة التسجيل المجال الرئيسي للدراسة ؛ الطول والوزن لأعضاء الفرق الرياضية ؛ مواعيد الحضور ؛ الدرجات والجوائز المتلقاة ؛ الصور. واسم المدرسة السابقة التي التحق بها الطالب.

يسمح القانون للآباء أو أولياء الأمور ، أو طلاب المدارس الثانوية الذين تزيد أعمارهم عن 18 عامًا ، برفض الكشف عن هذه المعلومات. إذا كنت لا تريد مشاركة المعلومات مع أي من المنظمات أدناه أو جميعها ، فيرجى تحديد المربعات المناسبة والتوقيع على النموذج أدناه.

يجب تحديد "لا" في المربع المناسب وإعادة هذا النموذج بعد توقيعه إلى إدارة مدرسة طفلك في موعد أقصاه 29 سبتمبر 2023 ، إذا كنت لا تريد الكشف عن المعلومات. (إذا لم تتوفر هذه الاستمارة بملف طفلك ، سنفترض أنك تمنح الإذن بنشر معلومات الدليل و / أو صور أو صور فيديو).

الرجاء إكمال نموذج منفصل لكل طفل.

اسم الطالب

المدرسة

عنوان المنزل

رقم الهاتف

تاريخ الميلاد

رقم الطالب

الصف

حالة التسجيل

لا تشارك المعلومات مع (اختر كل ما ينطبق)

☐ المجندون العسكريون

☐ الكليات

☐ الوكالات الخارجية

المراحل ما قبل الروضة - 12:

لا تنشر صورًا أو مقاطع فيديو لطفلي:

في بعض الأحيان ، قد يتم التقاط صور أو مقاطع فيديو للطلاب لاستخدامها في منشورات المدارس ، والاتصالات الرقمية ، بما في ذلك مواقع الويب ووسائل التواصل الاجتماعي ، وللاستخدام بواسطة وسائل الإعلام الإخبارية. قد يشمل ذلك القصص التي تم نشرها أو بثها بواسطة وسائل الإعلام الإخبارية ، أو في اتصالات المنطقة التعليمية لتوزيعها على الموظفين والجمهور. نماذج تحرير الصور المنفصلة غير مطلوبة. يجب تحديد المربع أدناه لمنع مشاركة الصور ومقاطع الفيديو.

☐ لا تنشر صورًا فوتوغرافية أو صور فيديو

المراحل ما قبل الروضة - 12:

من خلال إكمال هذا النموذج وتوقيعه وإعادته إلى مدرسة الطالب المسجل اسمه ، أقوم بتوجيه المنطقة التعليمية لمدينة روتشستر وفقًا لرغباتي فيما يتعلق بالكشف عن معلومات الدليل والصور الفوتوغرافية أو صور الفيديو.

التاريخ

*توقيع الاب او ولي الامر

*اسم الاب او ولي الامر (كتابة)

*يجب على الطلاب الذين تبلغ أعمارهم 18 عامًا التوقيع على استمارة خاصة بهم.



STUDENT OPT-OUT FORM FOR 2023-2024 SCHOOL YEAR ONLY

To Parents, Guardians, and Students 18 or Older:

Some student information, including images of your child, can be shared without your consent. If you are concerned about protecting the privacy of your Rochester City School District student, please read this letter carefully. **You must complete a new form for the 2023-2024 school year.**

U.S. military recruiters, colleges, and external agencies, entities, or parties may request directory information on students. Information that the District may share with these groups includes the student's name, address, phone number, date and place of birth; grade level; enrollment status; major field of study; height and weight of members of athletic teams; dates of attendance; degrees and awards received; photographs; and the name of the previous school the student attended.

The law allows parents or guardians, or high school students over 18, to say no to disclosing this information. **If you do not want information shared with any or all of the organizations below, please check the appropriate boxes and sign the form below.**

You must check "no" in the appropriate box and return this signed form to the main office of your child's school no later than September 29, 2023, if you do not want information disclosed. If no documentation is on file, we will assume that you are granting permission to release directory information and/or photo or video images.

Please complete a separate form for each child.

Student Name _____

School _____

Home Address _____

Phone _____

Date of Birth _____ Student ID# _____

Grade Level _____ Enrollment Status _____

DO NOT RELEASE DIRECTORY INFORMATION TO: (check all that apply)

PreK-12th Graders:

☐

Outside Agencies

☐

Colleges

☐

Military Recruiters

DO NOT RELEASE PHOTOS OR VIDEOS OF MY CHILD:

At times, photographs or videos may be taken of students for use in District publications, digital communications, including websites and social media, and for use by the news media. This may include stories published or broadcast by news media, or in District communications for distribution to employees and the public. Separate photo release forms are not required. You must check the box below to prevent photos and videos from being shared.

PreK-12th Graders:

☐

Do not release photographs or video images

By completing, signing, and returning this form to the school of the student named, I am directing the Rochester City School District as to my wishes regarding disclosure of directory information and photographs or video images.

(PRINT) Parent or Guardian Name*

(SIGNATURE) of Parent or Guardian*

Date

*Students who are 18 years old must sign their own form.